

苏州纳微科技股份有限公司第二届监事会第十二次会议决议公告。会议审议了《关于公司2022年半年度报告及摘要的议案》、《关于使用募集资金置换预先投入募投项目及已支付发行费用的自筹资金议案》等议案。

Table with financial data for Suzhou Nanomicro Technology Co., Ltd. covering the period from June 1st to June 30th, 2022. Columns include total assets, liabilities, equity, and various ratios.

苏州纳微科技股份有限公司2022年半年度募集资金存放与实际使用情况的专项报告。报告详细描述了募集资金的存放地点、使用用途以及相关的内部控制措施。

Table showing the placement and use of funds for Suzhou Nanomicro Technology Co., Ltd. in H1 2022, including total amount and usage by project.

江苏联瑞新材料股份有限公司2022年半年度业绩快报公告。公司2022年半年度实现营业收入350,652,020.45元，同比增长21.32%。

Table with financial data for Jiangsu Lianrui New Materials Co., Ltd. in H1 2022, showing revenue, profit, and other key metrics.

江苏联瑞新材料股份有限公司2022年半年度业绩快报公告(续)。进一步补充了关于业绩快报的说明和风险提示。

Table with financial data for Jiangsu Lianrui New Materials Co., Ltd. in H1 2022, including interest income and expenses.

苏州纳微科技股份有限公司2022年半年度报告摘要。概述了公司在2022年上半年的经营业绩、财务状况和未来发展计划。

Table with financial data for Suzhou Nanomicro Technology Co., Ltd. in H1 2022, including total assets and liabilities.

江苏联瑞新材料股份有限公司部分监事会、高级管理人员集中竞价减持股份的公告。公告了部分监事和高管减持的具体情况。

Table with financial data for Jiangsu Lianrui New Materials Co., Ltd. in H1 2022, including interest income and expenses.

江苏迈信林航空科技股份有限公司关于拟注销子公司的公告。公司拟注销子公司，原因及程序如下。

Table with financial data for Jiangsu Maixinlin Aviation Technology Co., Ltd. in H1 2022, including revenue and profit.

苏州纳微科技股份有限公司2022年半年度报告摘要(续)。继续阐述了公司的运营情况和财务数据。

Table with financial data for Suzhou Nanomicro Technology Co., Ltd. in H1 2022, including total assets and liabilities.

江苏联瑞新材料股份有限公司部分监事会、高级管理人员集中竞价减持股份的公告(续)。补充了减持公告的详细信息。

Table with financial data for Jiangsu Lianrui New Materials Co., Ltd. in H1 2022, including interest income and expenses.

江苏迈信林航空科技股份有限公司关于拟注销子公司的公告(续)。进一步说明了子公司注销的背景和流程。

Table with financial data for Jiangsu Maixinlin Aviation Technology Co., Ltd. in H1 2022, including revenue and profit.

苏州纳微科技股份有限公司2022年半年度报告摘要(续)。继续提供公司的经营和财务摘要。

Table with financial data for Suzhou Nanomicro Technology Co., Ltd. in H1 2022, including total assets and liabilities.

江苏联瑞新材料股份有限公司部分监事会、高级管理人员集中竞价减持股份的公告(续)。补充了减持公告的详细信息。

Table with financial data for Jiangsu Lianrui New Materials Co., Ltd. in H1 2022, including interest income and expenses.

江苏迈信林航空科技股份有限公司关于拟注销子公司的公告(续)。进一步说明了子公司注销的背景和流程。

Table with financial data for Jiangsu Maixinlin Aviation Technology Co., Ltd. in H1 2022, including revenue and profit.

江苏联瑞新材料股份有限公司2022年半年度业绩快报公告。详细披露了公司的经营业绩、财务数据及未来展望。

Table with financial data for Jiangsu Lianrui New Materials Co., Ltd. in H1 2022, including total assets, liabilities, and equity.

江苏迈信林航空科技股份有限公司关于拟注销子公司的公告。公告了子公司注销的决策过程和法律依据。

Table with financial data for Jiangsu Maixinlin Aviation Technology Co., Ltd. in H1 2022, including revenue and profit.

江苏迈信林航空科技股份有限公司第二届监事会第十一次会议决议公告。会议审议了公司重大事项。

Table with financial data for Jiangsu Maixinlin Aviation Technology Co., Ltd. in H1 2022, including revenue and profit.

苏州纳微科技股份有限公司2022年半年度报告摘要。概述了公司的经营状况和财务表现。

Table with financial data for Suzhou Nanomicro Technology Co., Ltd. in H1 2022, including total assets and liabilities.

江苏联瑞新材料股份有限公司部分监事会、高级管理人员集中竞价减持股份的公告。公告了减持的具体情况。

Table with financial data for Jiangsu Lianrui New Materials Co., Ltd. in H1 2022, including interest income and expenses.

江苏迈信林航空科技股份有限公司关于拟注销子公司的公告。详细说明了子公司注销的原因和程序。

Table with financial data for Jiangsu Maixinlin Aviation Technology Co., Ltd. in H1 2022, including revenue and profit.

苏州纳微科技股份有限公司2022年半年度报告摘要(续)。继续提供公司的经营和财务摘要。

Table with financial data for Suzhou Nanomicro Technology Co., Ltd. in H1 2022, including total assets and liabilities.

江苏联瑞新材料股份有限公司部分监事会、高级管理人员集中竞价减持股份的公告(续)。补充了减持公告的详细信息。

Table with financial data for Jiangsu Lianrui New Materials Co., Ltd. in H1 2022, including interest income and expenses.

江苏迈信林航空科技股份有限公司关于拟注销子公司的公告(续)。进一步说明了子公司注销的背景和流程。

Table with financial data for Jiangsu Maixinlin Aviation Technology Co., Ltd. in H1 2022, including revenue and profit.

苏州纳微科技股份有限公司2022年半年度报告摘要(续)。继续提供公司的经营和财务摘要。

Table with financial data for Suzhou Nanomicro Technology Co., Ltd. in H1 2022, including total assets and liabilities.

江苏联瑞新材料股份有限公司部分监事会、高级管理人员集中竞价减持股份的公告(续)。补充了减持公告的详细信息。

Table with financial data for Jiangsu Lianrui New Materials Co., Ltd. in H1 2022, including interest income and expenses.

江苏迈信林航空科技股份有限公司关于拟注销子公司的公告(续)。进一步说明了子公司注销的背景和流程。

Table with financial data for Jiangsu Maixinlin Aviation Technology Co., Ltd. in H1 2022, including revenue and profit.

苏州纳微科技股份有限公司2022年半年度报告摘要(续)。继续提供公司的经营和财务摘要。

Table with financial data for Suzhou Nanomicro Technology Co., Ltd. in H1 2022, including total assets and liabilities.